
 

 

Schriftelijke vragen (technische en politiek inhoudelijke) inzake Begroting 2025 
gemeente Boekel  
 
Fractie : CDA Boekel-Venhorst 

Contactpersoon: Maria van den Broek 

 
De afgelopen periode en ook nog de huidige periode wordt voornamelijk bepaald door het 
opstellen van visiedocumenten. Denk aan de Kunst & Cultuurvisie, de Toekomstvisie, de 
Omgevingsvisie, de Woonvisie en de visie op Burgerparticipatie 

- Wanneer verwacht het college over te gaan tot uitvoering van deze visies?  
- In hoeverre loopt de planning van deze visies synchroon met de planning zoals 

vooraf bepaald in het collegeprogramma?  
- Waarom lopen bepaalde uitvoeringen achter op de planning?  
- In welke mate prioriteert het college tussen deze visies in termen van urgentie?  
- Heeft het college ruimte en is het college adaptief genoeg voor nieuw beleid c.q. 

aanpassingen van deze visie(s) wanneer deze de ‘actualiteit’ vanuit de visie 
achterhalen? 

-  
A Burgerparticipatie 
U zet in op versterking burgerparticipatie door o.a. burgerinitiatieven te ondersteunen.  
 Betreft dit mogelijkheden voor burgers in de meest brede zin ( op alle programma-
 onderdelen) of betreft dit alleen als een vast procedureonderdeel bij ontwikkeling van  
 nieuwe beleidsvisies?  
 Hoe gaat u dit speerpunt communiceren met de burgers?  
 
A.Evenementenbeleid: 
U gaat in 2025 uitvoering geven aan het geactualiseerde evenementenbeleid (p. 14).  

- Wat is de stand van zaken hieromtrent? Wanneer verwacht u een voorstel tot 
actualisatie aan de raad voor te kunnen leggen? 

-  
A.02 € 60.000 betreft dit alleen een voordeel vanwege minder verplichte storting in de 
 pensioen voorziening a.g.v. geraamde rentedalingen in 2025? Hoe zien we dit straks 
 in de jaarrekening van 2025 terug?  
A.04 hoe moeten we dit voordeel zien in het licht van jaarlijkse loonstijgingen? 
 
B Vervoer 

- Welke concrete acties uit de motie d.d. 9-11-2022 heeft het college opgepakt en 
verkend? Wat zijn daar tot nu toe de bevindingen van? 

- Wij zien geen actie rondom het openbaar vervoer gepland voor 2025. Waarom niet?  



- Welke rol speelt gemeente Boekel in de nieuwe concessie die gaat lopen binnen het 
OV van NoordOost-Brabant? 

- Hoe is gemeente Boekel ambtelijke en bestuurlijk aangehaakt? 
- Klopt het beeld van het CDA dat het college een goede OV-verbinding van en naar 

Boekel met omliggende gemeenten minder van belang vindt dan eerdere jaren?  
- Waarom wel of niet? 
- Welke acties heeft het college de afgelopen periode uitgevoerd om fietsverbindingen 

en fietspaden te verbeteren? Waar staan nog verbeteringen op stapel en wanneer 
gaan deze plaatsvinden? 

 
C.02 Betekent dit voordeel van € 150.000 dat de jaarlijkse doorbelasting van de algemene 
 dienst naar het grondbedrijf vanaf 2025 van € 550.000 jaarlijks naar € 400.000 is 
 afgeschaald. Wat is daarvan de reden en welke gevolgen heeft dat voor het 
 grondbedrijf? 
 
C Boekels Ven 

- Wat zijn de actualiteiten m.b.t. Boekels Ven?  
- Wanneer wordt de raad in stelling gebracht?  
- Hoe acteert het college op het kabinetsvoornemen om permanente bewoning op 

vakantieparken toe te staan in relatie tot de overeenkomst die gesloten is met Swamp 
Valley 

 
C Elzen 

- Welke concrete acties hebben onder leiding van dit college plaatsgevonden op De 
Elzen? 

- Vindt het college dat de werkgroep en andere omwonenden tussentijds voldoende 
meegenomen zijn in de ontwikkelingen op De Elzen? Waarom wel of niet? 

 
C Buitengebied 

- Wat is de beschouwing van het college naar de volgende opmerking van de Koning 
tijdens de Troonrede “De overheid moet mensen méér ruimte en zekerheid geven in 
plaats van minder en dingen vereenvoudigen en de basis op orde brengen. Dat leidt 
ertoe dat mensen beter hun toekomst kunnen vormgeven. 

- Hoeveel initiatieven heeft het college tot nu toe niet verder behandeld naar aanleiding 
van deze motie? Graag categoriseren in aantallen volgens de criteria: (maagdelijke 
grond in het buitengebied, omschakeling naar recreatie, woningen groter dan 600 
m3). 

- Welke terugkoppeling hebben initiatiefnemers tussendoor gekregen? 
- In de aangenomen motie van 22 juni (Herijking VBB) wordt gesproken over een 

buurtschappennotitie. Hoever staat het daarmee?  
- De raad wil zo snel mogelijk weer initiatieven in behandeling kunnen nemen, zo staat 

beschreven in de motie. Wat is de inschatting van het college wanneer dit kan 
gebeuren? 

 
C Omgevingswet en omgevingsvisie 

- Welke kosten (intern en extern) zijn gemoeid met het opstellen van de nieuwe 
omgevingsvisie? 

- Wat moet Boekel nog meer doen om ‘Omgevingswet-proof’ te worden? 
- In welke mate betekent dit meer bureaucratie? 
- Welke innovatieve en slimme oplossingen hebben we/bedenken we om deze 

bureaucratie met de komst van de Omgevingswet zoveel mogelijk te verminderen? 
- In welke mate worden ambtenaren gestimuleerd om ‘buiten de kaders te denken’? 

 
C Ruimte voor Ruimte 

Commentaar [RG1]:  Motie van Herijking VBB d.d. 22 juni 
2023 

Commentaar [RG2]:  idem 



Wat is de stand van zaken m.b.t. Ruimte voor Ruimte kavels en de nakomingsverplichting 
t.a.v.  ontwikkelingsmaatschappij Ruimte voor Ruimte? 
 
D.01 betreft € 10.000 voordeel vrijval Monumentenzorg.  
 Betreft dit een structurele bezuinigingspost?  Wat zijn dan precies de consequenties 
 t.a.v. het huidige  monumentenbeleid en de ambities ervan ? 
 
Programma E:  
Huisartsentekort 
De vergrijzing van onze Boekelse bevolking zal zich de komende jaren verder voortzetten ( 
in 2040 schat men dat 25% ouder is dan 65 jaar) Dit zal een extra druk leggen op Zorgteam 
en huisartsen. Tevens groeit onze gemeente en zal het aantal inwoners verder stijgen.  In 
onze gemeente is al enige jaren een groot huisartsen tekort.  
 Wat gaat het college in 2025 actief ondernemen om het aantal huisartsen in onze 
 gemeente te vergroten?  
  
E02: totaal nadeel € 281.000.  Dit betreft o.a. prijs/tariefstijgingen WMO (en Jeugd )  
 Betekent dit dat we in 2025 tot 2028  GEEN  verdere toename in WMO (en Jeugd ) 
 aanspraken verwachten en blijft onze dienstverlening in het sociaal  domein in 
 volume, komende jaren op het niveau van 2024?  Hoe strookt dit met bovenstaande 
 ontwikkelingen ( groei en vergrijzing) 
 
E Motorische ontwikkeling bij de jeugd verbeteren: 
U gaat in 2025 de motorische ontwikkeling bij de jeugd verbeteren (p.19).  

- Waarom ziet u dit als een taak van de gemeente?  
- Hoe gaat u hier invulling aan geven? Welke rol voor de gemeente ziet u hierin 

weggelegd?  
 
F RES 

- Waarom moet de transitievisie warmte herzien worden? 
- Op welke wijze gaat u bij het realiseren van fietsnetwerk en fietslaadpalen 

samenwerken met lokale ondernemers /horeca?  
 
2.3 P.M. Posten: 
Investeringen Oost-West verbinding is opgenomen in de PM post, terwijl tijdens de onlangs 
gehouden thema-avonden ( ok voor burgers) voor dit vraagstuk een bedrag van 2,1 – 3,2 
mln werd genoemd. 
In de lijst zijn posten opgenomen met vermelding (stelpost begroot). Deze staan ook in parg 
2.4 overzicht investeringen, deze PM posten worden echter niet meegenomen in de 
berekening van weerstandsvermogen en Risicobeheersing , m.n. voor jaren 2027 en 2028 
relevant. Waarom niet ?   We zien vanaf 2025 zowiezo een stijging van de leningen. Het gaat 
om aanzienlijke investeringen van meerdere miljoenen, betekent dit feitelijk dan toch een 
aanzienlijke ( negatieve) bijstelling van de weergegeven weerstand/risicoanalyse, solvabiliteit 
en exploitatieruimte in 2027 en 2028? 
 
2.4 overzicht investeringen 
I&A investering in 2025 van 80.000 => toelichting => verwerking van financiële 
consequenties opnemen in voorjaarsnota 2024 ( moet dat zijn 2025??) en waarom niet 
opnemen in de reeks begroting 2025 e.v.? 
 
4.2 Bedrijfsvoering/strategie: 
U zet in op vergaande deregulering als een strategische opgave (p. 27).  

- Hoe rijmt u dit met de toename van beleid(svisies) gedurende deze bestuursperiode 
en het beperken van ruimtelijke ontwikkelingsmogelijkheden als gevolg van de motie 
herijking VBB d.d. 22 juni 2023?  



- Kunt u enkele recente voorbeelden noemen van deregulering door de gemeente 
Boekel?  

-  
Het werven van nieuw personeel en het boeien en binden van bestaand personaal is een 
bekende uitdaging (p. 28).  

- Kunt u nader uiteenzetten hoe u tegenwicht biedt aan de vele detacheringsbureaus die 
actief zijn voor de publieke sector? Welk alternatief biedt u – al dan niet samen met 
andere gemeenten – bijvoorbeeld voor starters die zich willen oriënteren binnen de 
publieke sector en behoefte hebben aan projectmatig werken bij verschillende 
(gemeentelijke) organisaties?  

 
4.3.2. Financiele risico’s  
In de berekening van het weerstandsvermogen is planschaderisico ( 2025) slechts beperkt 
meegenomen en betreft ruimtelijke grondslagen voor 1-1-2024.  
Nadeelcompensatie ( ruimtelijke grondslag na 1-1-2024) zijn hierin niet meegenomen. 
Hoe ziet het college a.g.v. de omgevingswet deze risico’s op langere termijn ( met o.a. ook 
de op stapel staande plannen zoals OostWest verbinding ) 
 
Algemene reserve 

- Hoe kijkt het college aan tegen de invoering van een Fonds Bovenwijks, waarmee 
(bestaande) straten en wijken een impuls kunnen krijgen dankzij nieuwe 
woningbouwplannen? 

 
Alvast dank voor de beantwoording.  
Fractie CDA Boekel - Venhorst 


